

Tawaran biasiswa varsiti bagi bakal pesara SAF

SMU sedia 20 biasiswa pelajaran tanpa bon bernilai \$1 juta setahun

BUAT julung-julung kalinya, anggota Angkatan Bersenjata Singapura (SAF) yang bakal bersara daripada perkhidmatan tentera berpeluang mendapatkan biasiswa pelajaran tanpa ikatan bon untuk membantu mereka melanjutkan pelajaran dan beralih ke kerjaya baru masing-masing.

Universiti Pengurusan Singapura (SMU) menawarkan sebanyak 20 biasiswa ini setiap tahun untuk tempoh tiga tahun.

Jumlah biasiswa yang dibiayai SMU itu dijangka bernilai \$1 juta setahun.

Presiden SMU, Profesor Ar-noud de Meyer, berharap biasiswa yang dinamakan Biasiswa Pejuang SMU itu dapat membantu anggota tentera yang telah berkhidmat memastikan keamanan dan kestabilan negara ini.

“Anggota SAF memainkan peranan penting dalam menjaga keamanan dan kestabilan negara, namun jasa mereka sering tidak mendapat penghargaan yang sewajarnya.

“Oleh itu kami berasa amat baik jika kami dapat membantu, sedang mereka beralih ke kerjaya baru agar mereka dapat terus menyumbang kepada negara,” kata Profesor de Meyer.

Selain memberi penghargaan kepada jasa anggota tentera, biasiswa itu juga diharap dapat membangunkan bakat mereka demi kemajuan negara.

Biasiswa itu boleh digunakan

untuk mengikuti 18 program post-graduan di enam sekolah pengajian SMU.

Kursus-kursus yang ditawarkan termasuk perakaunan, perniagaan, ekonomi, sistem maklumat, undang-undang dan sains kemasyarakatan.

Namun, Profesor de Meyer berkata pihaknya sedia memberi biasiswa itu untuk pengajian dalam kursus-kursus baru yang diperkenalkan SMU pada masa depan.

Sebagai permulaan, lima pegawai kanan SAF telah dipilih untuk menerima biasiswa tersebut.

Semalam satu majlis menandatangani Memorandum Persefahaman bagi pelaksanaan biasiswa itu telah dimeterai antara SMU dan SAF.

Antara yang hadir di majlis itu ialah Panglima Angkatan Tentera, Leftenan-Jeneral (LG) Ng Chee Meng.

Berucap di majlis tersebut, LG Ng melahirkan penghargaan kepada SMU atas biasiswa yang ditawarkan.

“Anggota SAF kaya dengan pengalaman praktikal dan kepimpinan yang mereka timba menerusi peranan latihan, operasi, perancangan dan penggubalan dasar.

“Ada juga yang mempunyai pengalaman perang di Afghanistan.

“Tentu sekali banyak yang boleh mereka sumbang kepada program SMU,” kata LG Ng.

Biasiswa Pejuang SMU itu dibuka kepada semua anggota SAF warga Singapura yang telah berkhidmat sekurang-kurang 10 tahun dalam tentera.

Calon merupakan mereka yang dijadualkan bersara dalam masa dua tahun. Mereka yang telah bersara selama kurang setahun juga layak.